
 
Wniosek z wspólnego posiedzenia komisji 

z dnia 15 grudnia 2021 roku. 

 

 

 

 

 
Radny Paweł Pawelec poprosił o sprawdzenie stanu chodników na ul. Jedności Narodowej. 

 

 

 

 
      Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                      

                                                                    Marcin Makowiecki                                                                                                                                                                  

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


